

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SOUTH ELECTRONICS Date: 19-05-2025 02:18:32 PM Subject: rental contract	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الجنوب للإلكترونيات التاريخ: 19-05-2025 02:18:32 PM الموضوع: عقد تاجير
Al-Janub Electronics Co., Ltd. has concluded a lease agreement for plot No. (1203) located in Tabarbour area with an area of (1302) square meters, with Al-Itqan Electric Car Charging Company registered with the Companies Control Department in the Register of Limited Liability Companies under No. (69697) and bearing the national number (200196650) and that the lease term is (15) years for a total amount of (492,000) dinars from 01/01/2025 until 12/31/2039, noting that the final approvals have been obtained and the contract has become binding on both parties from today's date.	قامت شركة الجنوب للالكترونيات م.ع.م بأبرام اتفاقية عقد تأجير لقطعة الارض رقم (1203) والكافئنة في منطقة طبربور وبالبالغ مساحتها (1302) م مربع ، مع شركة الاتقان لشحن السيارات الكهربائية المسجلة لدى دائرة مراقبة الشركات في سجل الشركات محدودة المسؤولية تحت رقم (69697) وتحمل الرقم الوطني (200196650) وأن مدة عقد الايجار (15) سنة مقابل مبلغ اجمالي (492,000) دينار بتاريخ 01/01/2025 حتى 2039/12/31 علما بأنه تم الحصول على الموافقات النهائية واصبح العقد ملزم للطرفين من تاريخ اليوم .
19-05-2025	19-05-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ahed NASSER	وتفضلو بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ahed NASSER